
Trelleborg seniorklub 60 + ordinær generalforsamling 2024 

Torsdag, den 4.april 2024 kl. 14:00 (efter match) i TGS-klubhus. 

Referat 

1. Valg af dirigent og referent 

Frede Jensen blev valgt til dirigent, og erklærede generalforsamlingen lovligt indkaldt. 

Birgit Frederiksen valgt til referent. 

2. Formandens beretning 

Formandens beretning taget til efterretning 

3. Regnskab til gennemsyn og godkendelse 

Regnskabet blev udleveres og gennemgået af kasserer Susanne Jensen. 

Spørgsmål fra forsamlingen vedr. kassebeholdning og årets forbrug. 

Regnskabet blev godkendt. 

4. Fastsættelse af kontingent 

Kontingent 300 kr. som samlet kontingent for sommer og 

vintersæsonen 2024/25. 

5. Forslag fra medlemmer og bestyrelsen 

Der var ikke indkommet forslag 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

På valg til bestyrelsen:  

Bestyrelsesmedlem Bo Hüttig blev genvalgt 

Bestyrelsesmedlem Benny Petersen blev genvalgt 

Bestyrelsesmedlem Susanne Jensen blev genvalgt 

Alle for en toårig periode 

Freddy Jensen blev genvalgt som suppleant 

Agnete Engell Berthelsen blev valgt suppleant 

Begge for en et årig periode 

7. Valg af revisor og revisor suppleant 

Revisor Leif Svendsen blev genvalg for en toårig periode. 

Revisor suppleant Birgit Frederiksen blev genvalgt for en et årig periode. 

8. Eventuelt. 

Benny Petersen gennemgik svar på spørgsmål rejst på generalforsamling 2023. 

• Kunne fairways slås, så der ikke var så langt ud fra teestedet. 

Tidligere manager ønskede ikke dette, da han hellere så et teested oprettet på 4800 m. 

Intet sket pt. sagen rejses igen for baneudvalget. 



• Kunne der arrangeres en ekstra match på udrejse/ hjemrejse dagen på vores 

sommertur. 

Bestyrelsen har besluttet, at der kun skal arrangeres to spilledage i 60+ regi. 

• Kunne starttidspunkt for 12 og 18 hullers match ændres så de sluttede nogenlunde 

samtidig. 

Dette vil være meget svært at ændre de to matcher starttider i forhold til hinanden, da de to 

matcher skal flettes sammen. 

Problemet er delvist afhjulpet ved så vidt det er muligt at lave 4 bolde på 12 huller og 3 bolde 

på 18 huller. 

 

Bent Holbæk rejste spørgsmålet om hvorvidt, der i fremtiden var interesse for endagsture, 

hvis prisen for disse bliver minimum 500 pr deltager for greenfee og mad. 

Ved håndsoprækning blev det tilkendegivet, at et mindre flertal i forsamlingen havde 

interesse for dette. 

 

Fra forsamlingen blev rejst et ønske om at regnskabet blev sat op så det tydeligt viste aktiver 

og passiver og overskud og underskud. 

 

Dirigent Frede Jensen 

Referent Birgit Frederiksen  (renskrevet af Benny Petersen )                          

 

 


